
 

 

Wanneer ik anderen vertel dat ik bij Blauwe Maan werk, is de reactie vaak: oh, dat moet 

zwaar zijn! Elke keer denk ik dan: is dat zo? Ik kan daar oprecht nee op antwoorden. Het 

voelt niet als zwaar voor mij.  

 

Natuurlijk krijg ik veel heftige verhalen te horen. Alledaags zijn ze zeker niet. Maar ook al 

heeft seksueel misbruik een zware lading, het is mijn taak om het te benaderen als een 

onderwerp waarbij ik hulp kan bieden. Als ik het zo bekijk, ontdoe ik een verhaal van de 

zware lading en leg ik de nadruk op wat we er samen aan kunnen doen. Cliënten reageren 

opgelucht als ik dat vertel. Ze kunnen hun verhaal kwijt, gaan niet langer gebukt onder hun 

geheim en zijn gemotiveerd om hun problemen aan te pakken. Nergens anders heb ik zoveel 

dankbare cliënten ontmoet als bij Blauwe Maan. We kunnen echt iets voor deze mensen 

betekenen.  

 

Wat ook ontzettend waardevol is, is de zorg die alle teamleden voor elkaar hebben. We 

delen veel en hebben aandacht voor de ander. Daar hoort ook humor bij. Dus is mijn werk 

zwaar? Soms. Maar werk kan overal weleens zwaar zijn, ongeacht de plek en de 

problematiek. Ik voel me veilig bij mijn collega’s en dat is ontzettend belangrijk voor me.  
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